



新加坡长老会嘉恩堂
Abundant Grace Presbyterian Church
240 Jalan Kayu Singapore 799464
Tel: 6556 2492
Email: abundantgrace@agpc.net.sg



2023 年 5 月 28 日
28 May 2023

长老会嘉恩堂堂议会通知

Notice of Annual Congregational Meeting of Abundant Grace Presbyterian Church

敬爱的嘉恩堂会友 Dear members;

特此通知，长老会嘉恩堂的常年堂议会将于 2023 年 6 月 18 日上午 10 时半，在正堂以实体方式举行，以办理下列事项：

Notice is hereby given on the Annual Congregational Meeting (ACM) of the members of Abundant Grace Presbyterian Church (the Church) on 18th June 2023 at 10.30am at the main sanctuary to transact the following business:

常规事项 As Routine Business:

- 决议案 Resolution 1: 接纳 2022 年堂议会及特会会议记录
Adoption of the Minutes of ACM & ECM for Year 2022
- 决议案 Resolution 2: 接纳 2022 财政年度经审计之财务报表和审计报告
Adoption of the Audited Financial Statements and Auditor's Report for Financial Year 2022
- 决议案 Resolution 3: 重新委任 CHC & Associates 为 2023 财政年度的审计师
Re-appointment of CHC & Associates as Auditor for Financial Year 2023

若有需要，您可以向教会办公室或教会网站取得一份 2022 财政年度经审计的财务报表和审计报告。

You may obtain a copy of the Audited Financial Statements and Auditor's Report for Financial Year 2022 from the church office or from AGPC website, if required.

请在祷告中纪念堂议会的筹备及会议的过程能顺利完成。也请您准时出席参加。

Do pray for the preparation of the event and the smooth-running of our ACM. Please attend the ACM on the scheduled date & time punctually.

张仕华牧师, 长执会主席
Rev Chong Soo Fah, EDC Chairperson

何伟信执事, 长执会书记
Deacon Ho Wei Sin, EDC Clerk